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P R  O  T  O  K  Ó  Ł     Nr XXIV/2016 

z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  26 października 2016 r. 

w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zwierzynie 

         

 

           Na 15 radnych na Sesji RG obecnych było 13 radnych (nieobecny był radny Robert 

Wcisło i radna Renata Marcińczak). 

Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 

1. Tomasz Marć – Wójt Gminy Zwierzyn 

2. Ligia Kowalczyk-Piątek – Skarbnik Gminy Zwierzyn 

3. Wiesława Kowalewska – inspektor ds. budownictwa i gospodarki przestrzennej w UG 

Zwierzyn 

4. Mateusz Ostapiuk – inspektor ds. zamówień publicznych i dróg 

5. Izabela Borkowska – Kierownik GZOPO w Zwierzynie 

6. Sołtysi wsi wg załączonej do protokołu listy obecności.  

 

 

Porządek obrad XXIV Sesji Rady Gminy Zwierzyn 

1) Otwarcie XXIV zwyczajnej sesji i stwierdzenie quorum.  

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

4) Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

5) Informacja przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn z dokonanej analizy oświadczeń 

majątkowych radnych za 2015 rok. 

6) Informacja Wójta Gminy Zwierzyn z dokonanej analizy oświadczeń majątkowych za 2015 rok 

pracowników samorządowych oraz osób zobowiązanych do ich złożenia. 

7) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Regulaminu określającego warunki przyznawania i wysokości niektórych 

składników wynagradzania i niektórych świadczeń wynikających ze stosunku pracy 

nauczycieli zatrudnionych w jednostkach oświatowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Zwierzyn, 

b) określenia trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu działania Gminnej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego, 

c) trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego  

w ramach inicjatywy lokalnej, 

d) zmiany uchwały budżetowej na 2016r., 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Zwierzyn na rok 2016. 

8) Interpelacje, wnioski, zapytania radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania 

radnych. 

9) Interpelacje, wnioski i zapytania sołtysów oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania 

sołtysów. 

10) Wolne wnioski i informacje. 

11) Zamknięcie XXIV zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

    
1. Otwarcie XXIV zwyczajnej sesji i stwierdzenie quorum. 

 

            Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 11
05 

otworzył Mirosław Gniewczyński 

przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn i stwierdził, że na 15 radnych Rady Gminy Zwierzyn 
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na sali obrad obecnych jest 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy 

obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu.  

Następnie przewodniczący RG powitał radnych i zaproszonych gości przybyłych na sesję. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

                    Mirosław Gniewczyński przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn przedstawił 

porządek obrad. Następnie poinformował, że w związku z tym, że uchwały podatkowe 

powinny być opublikowane na 1 miesiąc przed ich obowiązywaniem zgłosił wniosek  

o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

planu pracy Rady Gminy Zwierzyn na rok 2016, w którym zmienia się datę następnej sesji  

o tydzień wcześniej. Następnie zapytał się, czy ze strony Rady są inne wnioski do 

przedstawionego porządku obrad i czy są uwagi do zgłoszonego wniosku. Radni nie zgłosili 

wniosków ani uwag do porządku obrad. Wobec powyższego przewodniczący RG zadał 

pytanie, kto jest za wprowadzeniem zmiany do porządku obrad. Za zmianą porządku obrad 

radni głosowali jednogłośnie, za zmianą głosowało 13 radnych. Przewodniczący RG 

poinformował, że wprowadzony punkt do porządku obrad otrzyma nr 7e. 

 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

            Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że radni otrzymali 

informację pisemną obejmującą działalność wójta w okresie międzysesyjnym i otworzył 

dyskusję (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Mariusz Krzyżanowski prosił, żeby wójt odniósł się do tematu wsparcia przez wojewodę 

lubuskiego projektu podziału województwa na dwa sektory północ i południe odnośnie 

gospodarki śmieciowej oraz zapytał, kto odpowiada za uprzątnięcie terenu przy PSZOK-u  

w Górkach Noteckich. 

 

Tomasz Marć wójt gminy odpowiedział, że w sprawach finansowych zarząd SG05 spotyka 

się dosyć często. Jednak rozwiązania, które naprawiłyby sytuację w SG05 zależą od decyzji 

Urzędu Marszałkowskiego (chodzi tu o podział województwa na północ i południe). Padła 

nawet propozycja, żeby na krótki okres zwiększyć wkład własny gmin do 10 zł na 

mieszkańca. Rozpatruje się też wariant, żeby śmieci potaniały, myśląc w tej kwestii o zakupie 

swoich śmieciarek przez związek celowy SG05. Poinformował, że 7 listopada br. ma 

zaplanowane spotkanie z Panią Jolantą Fedak odnośnie omówienia spraw finansowania na 

przyszły rok. Wszystkie działania dotyczą tego, żeby zminimalizować koszty związku  

i zmniejszyć koszty dla odbiorców. Czynią też starania, żeby zostało zmniejszone zadłużenie 

związku oraz, żeby rozwiązać umowę z firmą Tesmajer. Natomiast sprawą uprzątnięcia 

terenu wokół PSZOK-u w Górkach Noteckich powinna zajmować się firma Tesmajer. W dniu 

dzisiejszym rozmawiał z prezesem firmy o podjęcie szybkiej interwencji w tej sprawie.  

Ma nadzieję, że w przeciągu dwóch tygodni teren PSZOK-u powinien być uporządkowany.  

 

Grzegorz Kuchciński prosił o rozwinięcie punktu 18 sprawozdania. 
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Tomasz Marć poinformował, że w sprawie realizacji drogi z Płomykowa przez Brzezinkę do 

Górek Noteckich prowadził rozmowy z wójtem Santoka i prezydentem Gorzowa Wlkp. 

odnośnie wspólnego wykonania tego odcinka drogi. Będą ubiegać się o środki na ten cel  

z FOGR i funduszu wojewody. Kilka wariantów, takich, jak np., że gro mieszkańców 

dojeżdża do Gorzowa Wlkp. i droga 22 jest bardzo przeciążona uświadomiły włodarzom 

problem i potrzebę tej drogi. Stwierdził, że zależy im, żeby w tej kadencji zrealizować to 

zadanie. 

 

Włodzimierz Nobis odniósł się do punktu 17 sprawozdania, zadając pytanie, ile sztuk bobra  

i dzika planuje się do odstrzału w sezonie 2016/2017. 

 

Tomasz Marć poinformował, że w tym roku planuje się 250 szt. bobra do odstrzału  

(w stosunku do roku ubiegłego zwiększono o 150 szt.). Jest świadomość, że bobry wyrządzają 

szkody. Największym nieszczęściem jest to, że uszkadzają drogi i zależy im, żeby plan 

odstrzału był wykonany. Dziki zostały policzone i pierwsza koncepcja była, żeby wystrzelać 

wszystkie, gdyż przenoszą chorobę pomoru świń. Jednak okazało się, że nie jest on na 

pierwszym miejscu w przenoszeniu tej choroby, więcej robią to inne zwierzęta. Ma być więc 

zredukowany o połowę. 

 

Stefania Sierocińska prosiła o przybliżenie sprawy ścieżki rowerowej na trasie Zwierzyn-

Strzelce Krajeńskie. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że są na etapie złożenia wspólnego wniosku z zarządem miasta 

Strzelce Krajeńskie do Urzędu Marszałkowskiego, żeby został on wpisany na listę jeszcze  

w tym roku. Następnym etapem jest zbieranie podpisów (poparcie mieszkańców). Planuje się 

również przedłużenie szlaku w kierunku Starego Kurowa i w kierunku Noteci Rzekcin-Zagaje 

do mostu. 

 

Anna Ryś-Konieczna zapytała o przebieg rozmów z komornikiem w sprawie młyna  

w Zwierzynie. 

 

Tomasz Marć poinformował, że pewnych procedur nie da się przekroczyć, wyjaśniając 

działania prowadzone przez komornika. Reasumując stwierdził, że przy dużej przychylności 

komornika, pewnych procedur nie można przyspieszyć. Cały czas w tej sprawie utrzymywana 

jest gorąca linia. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i punkt 3. 

 

4.  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

 

             Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG przedstawił informację o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym (informacja w załączeniu do protokołu).  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu wobec 

czego przewodniczący zamknął dyskusję i punkt 4. 

 

5. Informacja przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn z dokonanej analizy oświadczeń 

majątkowych radnych za 2015 rok. 
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            Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG przedstawił informację z dokonanej 

analizy oświadczeń majątkowych radnych za 2015 rok (informacja w załączeniu do protokołu). 

 

Następnie przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu wobec czego 

przewodniczący zamknął dyskusję i punkt 5. 

 
 

6. Informacja Wójta Gminy Zwierzyn z dokonanej analizy oświadczeń majątkowych za 2015 

rok pracowników samorządowych oraz osób zobowiązanych do ich złożenia. 

 

            Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że analiza oświadczeń 

majątkowych za 2015 rok pracowników samorządowych oraz osób zobowiązanych do ich złożenia 

została przygotowana przez sekretarza gminy Andrzeja Wiśniewskiego, nieobecnego na dzisiejszej 

sesji. Następnie w imieniu wójta przedstawił informację z dokonanej analizy oświadczeń 

majątkowych pracowników samorządowych oraz osób zobowiązanych do ich złożenia (informacja  

w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu wobec 

czego przewodniczący zamknął dyskusję i punkt 5. 

 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

   a) zmiany Regulaminu określającego warunki przyznawania i wysokości niektórych 

składników wynagradzania i niektórych świadczeń wynikających ze stosunku pracy nauczycieli 

zatrudnionych w jednostkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Zwierzyn 

 

Izabela Borkowska kierownik GZOPO w Zwierzynie wyjaśniła wprowadzone zmiany  

w projekcie uchwały. 

 

Jarosław Skiba przewodniczący komisji społecznej Rady Gminy Zwierzyn przedstawił opinię 

odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany Regulaminu określającego warunki 

przyznawania i wysokości niektórych składników wynagradzania i niektórych świadczeń 

wynikających ze stosunku pracy nauczycieli zatrudnionych w jednostkach oświatowych, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Zwierzyn (opinia nr 113/2016 w załączeniu do 

protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. 

 

Stefania Sierocińska zadała pytanie, ile wynosi dodatek za nauczanie dzieci upośledzonych, 

gdyż jej zdaniem przy klasach łączonych 10% dodatku, to mało, powinien być podwyższony. 

 

Izabela Borkowska odpowiedziała, że za nauczanie dzieci w stopniu upośledzonym głębokim 

nauczyciel ma 20% dodatku, ale w ich szkołach nie ma takich dzieci. Dodała, że  

w większości gmin dodatek za klasy łączone jest na poziomie 10 % oraz, że tu nie jest mowa  

o przedmiotach strategicznych. 

 

Stefania Sierocińska zgłosiła wniosek o podwyższenie dodatku do wysokości 15% stawki 

godzinowej nauczyciela za każdą przepracowaną godzinę. 
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Mirosław Gniewczyński poinformował, że w klasach łączonych jest około 20 dzieci, co 

potwierdziła kierownik GZOPO Izabela Borkowska, informując, że w szkole w Zwierzynie 

cała klasa liczy ponad 20 dzieci. 

 

Następnie przewodniczący RG poddał wniosek radnej Stefanii Sierocińskiej pod głosowanie. 

Za wnioskiem głosowało 5 radnych (S. Sierocińska, A. Ryś-Konieczna, J. Skiba, R. Wąsik i 

M. Łohunko), przeciw głosowało 6 radnych (J. Pawlak-Gudynowska, J. Warchał,  

D. Kruszyna, W. Nobis, M. Krzyżanowski i M. Gniewczyński), wstrzymało się od głosu  

2 radnych (G. Kuchciński i U. Kruszyna). 

 

Jarosław Skiba stwierdził, że nie jest łatwo uczyć w klasie łączonej. 

 

Izabela Borkowska stwierdziła, że p. Budziszewska chwali klasy łączone, u niej się to 

sprawdza. 

 

Stefania Sierocińska dodała, że nauczyciel jest jeden i 45 minut do podziału na dwie klasy. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu określającego warunki przyznawania i wysokości 

niektórych składników wynagradzania i niektórych świadczeń wynikających ze stosunku pracy 

nauczycieli zatrudnionych w jednostkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Zwierzyn. Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. „Za” przyjęciem projektu 

uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” głosowała 1 radna (S. Sierocińska), „wstrzymała się „od 

głosu 1 radna (A. Ryś-Konieczna). Projekt uchwały staje się uchwałą Nr XXIV/120/2016 (Uchwała w 

załączeniu do protokołu). 

 

       b) określenia trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu działania Gminnej 

Rady Działalności Pożytku Publicznego 

 

       Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że projekt uchwały został 

przygotowany, gdyż jest taki wymóg ustawowy, do tej pory takiej uchwały nie było.  

 

Jarosław Skiba przewodniczący komisji społecznej Rady Gminy Zwierzyn przedstawił opinię 

odnośnie projektu uchwały w sprawie określenia trybu powoływania członków oraz organizacji  

i trybu działania Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego (opinia nr 114/2016  

w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. 

 

Stefania Sierocińska wskazała na pomyłkę w § 4 pkt 4 powinno być przeprowadza się a jest 

przeprowadzą. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały 

wraz z poprawkami sprawie określenia trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu 

działania Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego pod głosowanie. Projekt uchwały 

został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych. Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr XXIV/121/2016 (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

       c) trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego  

w ramach inicjatywy lokalnej 
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           Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że projekt uchwały został 

przygotowany, bo jest taki wymóg ustawowy.  

 

Jarosław Skiba przewodniczący komisji społecznej Rady Gminy Zwierzyn przedstawił opinię 

odnośnie projektu uchwały w sprawie trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków  

o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej (opinia nr 115/2016 w załączeniu 

do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu wobec 

czego przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w sprawie trybu  

i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy 

lokalnej pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem 

projektu uchwały głosowało 13 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą  

Nr XXIIV/122/2016 (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

d) zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok, 
 

       Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy poinformowała o zmianach wprowadzonych  

w uchwale budżetowej na 2016 rok. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2016 rok (opinia nr 116/2016 w załączeniu do protokołu).  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję.  

 

Mateusz Ostapiuk inspektor w UG Zwierzyn wyjaśnił sprawę wodociągu planowanego  

w miejscowości Przysieka. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok pod głosowanie. Projekt uchwały został 

przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych. Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr XXIV/123/2016 (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

         e) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Zwierzyn na rok 

2016 
 

         Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że był wniosek o zwołanie 

następnej sesji o tydzień wcześniej, tj. 23 listopada z uwagi na to, żeby uchwały podatkowe 

mogły być opublikowane na miesiąc wcześniej przed wejściem w życie. 

 

Następnie przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec czego 

przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia planu pracy Rady Gminy Zwierzyn na rok 2016 pod głosowanie. Projekt uchwały został 

przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych. Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr XXIV/124/2016 (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

Salę obrad o godz. 12
17

 opuścił radny Jacek Warchał. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 7. 
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8. Interpelacje, wnioski, zapytania radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski  

i zapytania radnych. 

 

Radni zgłosili swoje wnioski i zapytania wyłącznie na piśmie (wnioski radnych Doroty 

Kruszyny, Jarosława Skiby, Włodzimierza Nobis, Anny Ryś-Koniecznej, Justyny Pawlak, 

Renaty Wąsik w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 8. 

 

9. Interpelacje, wnioski i zapytania sołtysów oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski  

i zapytania sołtysów 

Sołtysi zgłosili swoje wnioski i zapytania wyłącznie na piśmie (wnioski sołtysów Elżbiety 

Saliwon i Janusza Lessnau w załączeniu do protokołu). 

                                                                                                                                                                                               
Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 9.  

 

10. Wolne wnioski i informacje. 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że następna sesja odbędzie  

się 23 listopada 2016r. o godz. 11
00

. 

Stefania Sierocińska przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn złożyła 

sprawozdanie pokontrolne komisji z przeprowadzonej kontroli w Urzędzie Gminy Zwierzyn 

w zakresie analizy kosztów utrzymania cmentarzy komunalnych na terenie Gminy Zwierzyn 

(sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poddał przyjęcie sprawozdanie pod głosowanie. 

Sprawozdanie przyjęte zostało jednogłośnie, za jego przyjęciem głosowało 12 radnych. 

Następnie zaproponował wspólne posiedzenie komisji odnośnie zaopiniowania projektów 

uchwał w sprawie określenia wysokości podatków na 2016 r. na dzień 14.11.2016r. godz. 

15
30

. Radni zgodzili się na ten termin. 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gminy 

poinformował o odbytym w dniu 24 października 2016r. posiedzeniu komisji, którego 

tematyką była analiza stopnia realizacji prowadzonych inwestycji na terenie gminy ujętych w 

budżecie na 2016 rok oraz analiza pozyskiwania środków pozabudżetowych przez Gminę 

Zwierzyn w 2016 roku, zapoznając radnych z ustaleniami. 

Jarosław Skiba przewodniczący komisji społecznej poinformował o dobytym w dniu 28 

września 2016r. posiedzeniu, którego tematyką była ocena funkcjonowania dowozów 

szkolnych na terenie gminy Zwierzyn. Przekazał, że komisja sformułowała wniosek, że 

należy zweryfikować trasy przejazdu i przeanalizować koszty dowozów na trasie Brzezinka- 

Górki Noteckie i Wełmin- Górki Noteckie, gdyż subwencja oświatowa nie starcza na dowozy 

dzieci z tych miejscowości. 
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Izabela Borkowska kierownik GZOPO w Zwierzynie zabrała głos w kwestii wyjaśnienia 

problemu dzieci dojeżdżających do szkoły w Górkach Noteckich. 

Mateusz Ostapiuk inspektor w UG Zwierzyn poinformował, że razem z Panią kierownik 

GZOPO rozpisywali przetarg na dowozy i jest problem z przewoźnikiem. Pierwszy przetarg 

w ogóle się nie odbył. 

Jarosław Skiba przewodniczący komisji poinformował, że 24 października br. odbyła się 

komisja odnośnie utrzymania czystości i estetyki cmentarzy komunalnych na terenie Gminy 

Zwierzyn. Stwierdził, że komisja zaniechała wyjazdu w teren, a Pan wójt obiecał, że 

wszystkie cmentarze będą doprowadzone do takiego stanu, jak cmentarz w Zwierzynie. 

Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy zabierając głos poinformowała, że robiła wstępną 

analizę wykonania budżetu i sygnalizuje, że jest nieuniknione zaciągnięcie kredytu w kwocie 

850.000 zł w celu zachowania płynności finansowej. 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 10. 

 

11. Zamknięcie XXIV zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

         Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn 

Mirosław Gniewczyński o godzinie 12
40

 zamknął obrady XXIV zwyczajnej Sesji Rady 

Gminy Zwierzyn. 

 

  

         Protokółowała:                                                                      P r z e w o d n i c z y ł : 

Inspektor ds. obsługi rady gminy                                               Przewodniczący  Rady Gminy    

            

      Marzena Kaczmarek              Mirosław Gniewczyński 
 

 

 

 

 


